
 

 

Raadscommissie 14 januari 2019 

 

 
Agendapunt 4 Rondvraag fractieVVD: 

 
Onderwerp: het project Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO) 

 

Het schijnt dat de 3 industrieterreinen Ootmarsum, Weerselo en Denekamp nog niet vlot doortrekken 
met dit keurmerk. Met name in Denekamp ligt het stil: 

- Is het college bekend met stagnatie? 
- Wat is de huidige status? 

 
De vertegenwoordiger van VNO NCW (kartrekker vanuit KVO) schijnt teleurgesteld te zijn over de 

inbreng van partijen en zeker ook van de gemeente. 

- Wat gaat het college doen om e.e.a. vlot te trekken 
 


